
Coördinatiefunctie 

Q&A bij inkoopbeleid 2023-2024 

1. Kan voor de financiering van de coördinatiefunctie het representatiemodel 

gevolgd worden waarin Zilveren Kruis onze representant is? 

Wij begrijpen dat het wenselijk is voor dergelijke financiering dat zorgverzekeraars elkaars afspraken 

volgen maar volgens wet- en regelgeving moeten verzekeraars voor hun eigen verzekerden 

contractafspraken maken met de zorgaanbieders. Wel is landelijk afgesproken om zoveel als mogelijk 

congruent beleid te hanteren tussen verzekeraars. Wij adviseren u zo volledig mogelijk te zijn in de 

informatieverstrekking over de financiële afspraken naar andere (volgende) verzekeraars en de problemen 

waar u tegenaan loopt met de verzekeraars te specificeren en naar uw preferente verzekeraar op te 

sturen. 

2. Zilveren Kruis werkt toe naar regio’s op basis van zorgkantoorregio’s. Dit komt niet 

altijd overeen met het adherentiegebied van ziekenhuizen en huisartsengroepen. 

Kan hiervan afgeweken worden?  

Bij de opstart van de eerste coördinatiefuncties in 2017 is op landelijk niveau besloten de 

zorgkantoorregio’s aan te houden vanwege de overheveling van het ELV vanuit de Wlz naar de Zvw. Op 

dit moment zien wij versnippering van coördinatiefuncties tijdelijk verblijf waarbij in sommige gevallen 

sprake is van te kleine regio’s om van een (boven)regionale functie te spreken. Afhankelijk van de regio 

kan een coördinatiefunctie meerdere ziekenhuizen en huisartsengroepen bedienen. Wij gaan met 

zorgaanbieders in gesprek over het werkgebied van coördinatiefuncties en de mogelijkheden voor het 

samenvoegen van coördinatiefuncties in de regio. 

3. Waarom heeft Zilveren Kruis voor de coördinatiefuncties 1-jarig inkoopbeleid 

gepubliceerd? 

Coördinatiefuncties bevinden zich in verschillende fasen van ontwikkeling. Sommige coördinatiefuncties 

voldoen bijvoorbeeld op dit moment nog niet aan de basisfunctionaliteiten, terwijl in andere regio's, de 

werkzaamheden van de coördinatiefuncties in de subacute keten zich verder uitbreiden en er duidelijke 

meerjaren ambities zijn. Daarnaast zijn zorgverzekeraars met elkaar in gesprek over congruente 

financiering en inhoudelijke voorwaarden. Dit zou implicaties kunnen hebben voor wijzigingen voor het 

inkoopbeleid 2024. Wij hebben er daarom voor gekozen om van 1 jarige contractering uit te gaan, maar 

wel op regioniveau te beoordelen of er partijen in aanmerking komen voor een meerjarig contract. 
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